2024年宜春学院临床医学专业外教招聘公告
[bookmark: OLE_LINK1]（Yichun Univeristy MBBS teacher recruitment announcement in 2024）
[bookmark: OLE_LINK3]    根据我校医学教育事业发展需求，本着公正、公平、公开的原则，现面向社会公开招聘临床医学专业外教一人。现就有关事项公告如下：
According to the development needs of MBBS education in Yichun University, in line with the principles of justice, fairness and openness, we are now recruiting a foreign teacher of MBBS. The relevant notice is as follows:
招聘单位：宜春学院国际合作与交流处
Employer: Office of international cooperation and exchange, Yichun University 
工作地址：中国江西省宜春市袁州区学府路576号
Location: No. 576, Xuefu Rd., Yuanzhou district, Yichun, Jiangxi, P. R. China 
职位：临床医学外教
Position: MBBS Teacher 
合同时间：2025年2月至2026年1月
Contract duration: February 2025 - January 2026.  
住宿：提供住宿
Accommodation:  Accommodation is provided.
职位描述
1、课时要求：每周16课时
2、上课时间：每周五天工作，两天休息
3、薪酬：面谈
4、教学任务：教授外国留学生临床医学专业课程与实习指导。
Job Description:
1. Workload: 16 class hours per week
2. Work time: Five days per week
3. Salary: Based on the experience and qualification 
4. Work responsibility: Teaching clinical medicine courses and practice guidance to foreign students.
申请人满足条件：
具有临床医学硕士学历以上，汉语熟练者优先；
Applicants need to be:
 Master degree or higher; Proficient in Chinese is preferred. 
您需要在2024年11月7日前提出申请。
如果您对这个职位感兴趣，请将您的简历和您的护照、文凭扫描文件发送到以下电子邮件地址：ycuoice@163.com。
You need to apply before  7th Nov., 2024
If you are interested in this position, please send your CV and the scanned files of your passport, diplomas to the following email address: ycuoice@163.com.
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